
SREDNJA Srola JoSIPA KozARCA
DUREENOVAC

KLASA:007-04122-0118
URBROJ:2 I 49-12-01 -22-02
Duriienovac, 10. studenoga 2022.

ZAPISNIK
20. sjednice skolskog odbora Srednje 5ko1e Josipa Kozarca Durdenovac, poslane

elektronskim putem 04. studenog a 2022. godine



Zapisnik

sa21. sjednice Skolskog odbora Srednje Skole JosipaKozarcau Durdenovcu, od 10.

studenoga 2022. godine.

Prisutni 6lanovi: Oliver Abidi6, Mario Dudjak, Kre5o Abidi6, Marija Wolf Drozdek,

Damir Vanek, Tomislav Abidii

Odsutni ilanovi : SnjeZana ioboj

Predsjednik Skohkog odbora Oliver Abidid pozdravlia sve prisutne dlanove te

utvrduje kvonrm od 6 prisutnih dlanova Skokkog odbora.

Predsjednik Skohkog odbora pita dlanove Skolskog odbora ima Ii dopuna i prijedloga

postoj e6eg dnevnog reda.
Predsjednik Skolskog odbora predlaZe sl-iededi dnevni red:

DNEVNI RED:

i. Usvajanje i razlrnatrar$e Zapisnika s prethodne sjednice Skoitkog
odbora

2. Suglasnost za zasnivanie radnog odnosa;

- Domar-kotiovnidar, nepuno radno vrijeme, na neodredeno;

-2,6 sati dnevno odnosno 13 sati tjedne radne obveze

3. Suglasnost za zasnivanje radnog odnosa:

- Nastavnik biotogije, nepuno radno wijeme, na odredeno do

3 1 . kolovo za 2023.9.; 4 sata tj edne radne obveze

4. Suglasnost zazasnivanje radnog odnosa;

- Nastavnik strukovnih predmeta u Sumarstvu, nepuno radno

wijeme, nestrudno na 5 mjeseci;

- Predmet Lovstvo struino, odre,denc neFuRC mdno vrijeme do

31. kolovoza2023.g.; ukupno 18 sati tjedne radne obveze

5. Plan nabave za202l. godinu-ispravak
6. Prij eriiog Financij skog piana za tazdoblie od 2AZ3 .-2025. goriinu

7. II. Rebalans2022. godine

8. Razno.-

elanovi Skolskog odbora jednoglasno s 6 glasova usvajaju navedeni dnevni red todki

Bkolskog odbora.
AD 1.

predsjednrk Skolskog odbora daje na glasovaaje T,apisntks prethod*e sjedmce

Nakon glasovanjajednoglasno sa 
_

6 glasova Zausvajase Zapisnik s prethodne sjednice Skolskog odbora.



AD 2.

Predsjednik Skolskog odbora predaje rijed ravnatelju koji navodi da je Skolskom odboru

dostavljena dokumentacija o provedenom natjedaju. Povjerenstvo za vrednovanje kandidata
nakon provedenog natjedaja provelo je testiranje nad kandidatom Ivicom Skrn;,rgom te

utvrdilo da je kandidat zadovoljio sve formalne uvjete natjedaja; trailena strudna sprema te
poloZen strudni ispit za loLata. Kandidat se jedini prijavio na natjedaj.
D* 1.;-rl^;1. ^trrarc rao^,or,'r |4 iL.^1"L.; nr{hnr nqLan .qenrqr-rp nr"n.-;nrli o!qen.-rnnL' ii-icsi5-ituiiis iiiVaiii iaisiii<ivii, ag 'Jiliii-fti tii:ii-'Ji iiclF-vii i-Jijisr! yrv?u-ur tsr6vrqU! I

jednoglasno s 6 glasova Za donosi

ODLUKU

o davanju suglasnosti zazasnivanje radnog odnosa;

I1r1CI SXRN.IUCU z-a radno mjesto; Domar -kotlovnidar . neodredeno radno wijeme,
2,6 radnih sati dnevno, 13 sati ukupne tjedne radne norrne.

AD 3.
Treda todka dnevnog reda odnosi se na davanje suglasnosti zazasnivanje radnog odnosa za

Nastavnika biologije na ociredeno radno vrijeme - 4 sata ukupne tjedne radne obveze.

Skolskom odboru se dostavlja dokumentacija o provedenom natjedaju od 19. listopada 2022.

godine objavljenog na mreZnoj stranici Skole i rnreZi HZZ-ate provedenom testiranju od

strane Povjerenstv a za vrednovanje kandidata.
Ravnatelj predlaZe na temelju ocjene Povjerenstva za vrednovanje kandidatkinju Ivu
BoZinovii. ma,g.edrre.hiol.et ehem.

Na natjedaj se prijavilo 2 kandidata, jedan strudan i jedan nestrudan sukladno Pravilniku o

strudnoj spremi i pedagoSko-psiholo5kom obrazovanju nastavnika u srednjem Skolstvu.

Ravnatclj prcdlaZe Skclskcm odb<ii.; dauanj,; suglasncsti za zasnivai^.jc radiiog adncsa

kandidatkinji Ivi BoZinovi6 do 31. kolovoza2}Z3. godine temeljem odobrenja Ministarstva

znanosti i obrazovanj a KLASE : 602-03 122-01 I A0 5 43 URBROJ: 5 33 -0 5 -22-0002.

Predsjednik otvara raspravu, te Skolski odbor nakon rasprave provodi glasovanje i
jednoglasno s 6 glasova Za donosi

AD 4.

eetvrta todka dnevnog reda odnosi se na davanje suglasnosti zazasnivanie radnog odnosa

Nastavnik strukovnih predmeta u Sumarstvu na odredeno radno wijeme - 10 sati nastave

odnosno 18 sati ukupne tiedne radne obveze.

Skolskom odboru se dostavlja dokumentacija o provedenom natjedaju od 19.listopada2022.

godine objavljenog na mreZnoj stranici Skole imreZi IIZZ-ate provedenom testiranju od

strane Povj erenstv a- z a v r ednova nj e kand id a ta .

Na natjedaj se prijavio samo jedan kandidat -Ivana Talan.

Ravnatelj predlaZe na temelju ocjene Povjerenstva za vrednovanje kandidatkinju Ivanu

I .1laili?Ill(its.llIB.a6i.

Ravnatelj predlaZe Skolskom odboru davanje suglasnosti zazasnivartie kandidatkinji Ivani

Talan,mag-.ing.agr. na 5.mieseci nestrudno, azapredmet Parkovna kultura i Lovstvo koji
pripacia struenim precimetima u Sumarstvu eio 3i. kolovoza2A23. gociine, a za koji je strucna



sukladno Pravilniku o strudnoj spremi i pedago5ko-psiholo5kom obrazovanju nastavnika u

srednjem Skolstvu.
Ravnatelj navodi da ie se kroz 5. mjeseci 6e se ponoviti natjedaj'

Skolski odbor nakon rasprave jednoglasno se izjaSnjava se sa 6 glasova Za te donosi

ODLUKU

o davanju suglasnosti za zxnivanje radnog odnosa;

l. Nastavnika strukovnih predmeta u Sumarstvu na odredeno radno vrijeme - 10 sati

nastave odnosno 18 sati ukupne tjedne radne obveze na.5. mjeseci nestrudno i z,a

predmet Parkovna kultura do 31. kolovoza 2022. godine - Ivani Talanrmag.ing.agr

2. Nastavnika biotogile na cdredenc radno vrijeme - 4 sati nastave odaosno l8 sati

ukupne tjedne radne obveze do 31. kolovoza 2023. godine -
Iva Boiinovid, mag.educ.biol.et chem.

ODLUKU

o usvajanju ispravka PianaNabave

AI) 5.

predsjednik Skolskog odbora predaje rijed radunovodi koji poja5njava PIan nabave -
ispravat<. Plan nabav-e za 2021.9. je usvojen u prosincu 2021., ali zbog nove zakonske

regulative i uskladivanja s Zakonom o fiskalnoj odgovornosti bilo je nuZno dodati stupac u

plin nabave u kojem je nazna0eno da nema sredstava financiranih iz Europske unije.

predsjednik otvara raspravu" te Skokki odbor nakon ftsprave provodi glasol'anje i

jednoglasno s 6 glasova Za donosi

AD 6.

predsjednik skokkog odbora predaje rijed radunovodi koji pojasnjava prijedlog Financijskog

plana za razdoblje od 2023 --2025 -godinu'

Radnnovoda ist6e da je 
"uarproiesti 

izmjene rr skladu s zakonskom regulatlvom te novim

uvodenjem sluZbene ialute oa1:.ZOZf . godine 
" {1. Pretvaranje kune u eure mora biti

vidljivo i u novom frijedlogu FinancijskJg plana. elanovima Skolskog odbora poja5njava

stltstu shcmu koja sc odnlsi na pdjclu s'"jezcg vo6a udcnicima, iznosc za lcktiru od koje se

nabavlja knjiZnidna gradazak,,jli,,trcu, a toia obuhvaea 3 kn po udeniku te ostale pozicije

koje su navedene u financijskom planu'

Kroz raspravu clanica Maja woif Droz<iek isrice da se u planu svakako mora vise naznalivati

sredstava za strudne semiiare i usavrsavanja nastavnog osoblja kako bi se unaprijedio rad s

udenicima, a dlan Tomislav Abidid istide da bi radionice i stolarsk e i za obradu metala vise

trebale sudjelovati u unutarnjem uredenju skole, odnosno kroz svoj rad raditi proizvocie koji

bi odgovarali vi5e potrebama Skole'



predsjednik otvara raspravu, te St<otski odbor nakon rasprave provodi glasovanje i
jednoglasno s 6 glasova Za donosi

ODLUKU

o usvajanju Prijedloga Financijskog piana zarazdobTie od2023.-2025.gociinu

AD 7.

predsjednik Skohkog odbora predaje rijed radunovodi koji poja5njava dlanovima II. rebalans.

Navoii da je prvi polugodisnii vei usvojen. Navodi radunovodstvene pozicije koje su se

morale mijlnjati iUog pot o5ije vezane za higijenski materijal, sluZbena putovanja, usluge

teku6eg i investicijskog odrZavanja. Tekst II. rebalansatalazi se u privitku mateijalaza

Skokki odbor.
predsjednik otvara raspravu, te skokki odbor nakon rasprave provodi glasovanje i

jednoglasno s 6 glasova Za donosi

ODLUKU

o usvajanju Ii. Rebalansa}A2Z. godine

AD 8.

predsjednik Skokkog odbora prelazi na sljede6u todku razno.
pod todkom razno piedsjednil Skolskog odbora predaje rijed ravnatelju koji navodi da su u

tijeku dogovori oko.,rganiracije proslave 100. godina Hkole te je planirana 7a 02' prosinca

iOzZ.goiine. plan j" i. u p.orturu budu ukljudeni.dlanovi Skolskog odbora, zaposlenici,

udenici te pozovu predstavnici Opdine Eurdenovac, Zupar,.ije, Ministarstva, ravnatelji drugih

okolnih Skola, preditavnici poduzi6a u kojima udenici polg1e strudnu praksu i dr'

Ravnatelj navodi aa r<rovisie Skole nije mijenjano od 1987. godine i svakako treba podniieti

sluZbenu zamolbu Zupaniji po tom pitanju'

Predsj ednik Skolskog odbora:
Zapisnidar:

Suzana Fridl, diPl.iur Oliver ,l.oec

Sjednica zavrSava u 16:50 sati.


